

Date: 08 / 09 / 2025 2025 2025 2025

Disclosures and Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O. Box: 54500 - Abu Dhabi

United Arab Emirates

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية ص ب: 54500 - أبوظبي الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 08 سبتمبر 2025

Subject: Results of Board of Directors Meeting held on 08 September 2025

Please be informed that the Board of Directors (the "Board") of Abu Dhabi Commercial Bank PJSC (the "Bank" or "ADCB") took place today, Monday, 08 September 2025 at 10 a.m., and resolved the following:

يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة ("المجلس") بنك أبوظبي التجاري ش.م.ع ("البنك") قد اجتمع اليوم الاثنين الموافق 80 سبتمبر 2025 في تمام الساعة العاشرة صباحاً، وقد تقرر الآتي: -

- 1. Considered the progress of the Bank against its growth strategy, and approved raising a recommendation to the General Assembly concerning the increase of the Bank's share capital by an amount up to AED 592,228,700 by way of rights issue by issuing up to 592,228,700 new shares with a nominal value of AED 1 per share and a share premium of AED 9.3 in order to raise up to AED 6,100,000,000 (the "Rights Issue"). The Board approved the results of the independent financial adviser report regarding the price of the new shares subject to obtaining SCA and other regulatory approvals.
- 1. تم النظر في الخطط التوسعية للبنك وطرق تمويلها، وعليه، تمت الموافقة على رفع مقترح للجمعية العمومية بشأن زيادة رأس مال البنك بمبلغ يصل إلى ٥٩٢,٢٢٨,٧٠٠ درهم إماراتي عن طريق إصدار حقوق الأولوية، وذلك من خلال إصدار عدد يصل إلى ٥٩٢,٢٢٨,٧٠٠ سهم جديد، بقيمة اسمية تعادل 1 (واحد) درهم إماراتي للسهم الواحد بالإضافة إلى علاوة إصدار تعادل ٩,٣ درهم إماراتي، بغرض حصول البنك على مبلغ قد يصل إلى ١٠٠,٠٠٠,٠٠٠ درهم إماراتي ("زيادة رأس المال من خلال حقوق درهم إماراتي ("زيادة رأس المال من خلال حقوق على نتائج تقرير المستشار المالي المستقل فيما يتعلق بسعر الأسهم الجديدة شريطة الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع وموافقة الجهات التنظيمية الأخرى.
- 2. Subject to the approval of the Securities and Commodities Authority ("SCA") and the Central Bank of the United Arab Emirates ("Central Bank"), approved calling the General Assembly of the Bank to convene on Monday 13 October 2025 to approve by way of special resolution the Rights Issue and amendments to the Articles of Association of the Bank to reflect the increase in the share capital.
- 2. شريطة الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع ("الهيئة") ومصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي ("المصرف المركزي") تمت الموافقة على توجيه دعوة الجمعية العمومية للبنك للانعقاد يوم الاثنين الموافقة بموجب قرار الموافقة بموجب قرار خاص على زيادة رأس المال من خلال إصدار حقوق الأولوية والتعديلات على النظام الأساسي للبنك ليعكس الزيادة في رأس المال.



3. Discussed other general matters, which were approved where appropriate.

3. تمت مناقشة بعض الأمور العامة الأخرى وقد تمت الموافقة حيثما كان مناسباً.

Thank you for your kind support. We assure you of our continued co-operation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم ومؤكدين لكم التزامنا الدائم.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Bashar Khairy Group Company Secretary Abu Dhabi Commercial Bank

بشار الخيري أمين سر مجلس إدارة مجموعة بنك أبوظبى التجاري

3.fm

3.tm

Copy to:
Chief Executive Officer
Securities & Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى: الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع